
Protokoll digitalt årsmöte 2022  

Islandshästföreningen Austur  

16 februari, kl. 19.00-20.30    
  
  

Närvarande: Gunilla Sterner, IngaLill Karlsson, Marie Weström, Cia Stumle, Tina 
Mårtensson, Marguerite Strandsten, Anna Olsson, Marianne Lyttkens, Cajsa Håkansson, 
Ingrid Wahlén, Linda Silfergren, Lisa Coudek, Pia Bergman, Eva Pettersson, Ulla 
Andersson, Anneli Hallin, Ulla Sköldstam, Nathalie Althin-Gudinge, Indra Blomberg, Karin 
Bengtsson, Christina Rohdin Alm, Therese Sjöberg, Zenita Strandänger, Therese Sonehag, 
Hanna Lindstedt, Jennifer Glimfalk, Freja Glimfalk, Emma-Li Andersson, Anders 
Andersson, Martina Andersson, Monica Östberg, Camilla Jåfs, Hedda Jåfs, Lisa Raufi. (33 
av 166 medlemmar)  
  
Mötet inleddes med information från RF-SISUs idrottskonsulent Elisabeth Johansson. 
Hon berättade om det samarbete som Austur har med SISU (Idrottens studieförbund) 
sedan Svenska Islandshästförbundet (SIF) kom mer i Riksidrottsförbundet (RF). Austur 
har numera möjlighet till bidrag för lärgrupper, kurser och processarbete. Se bilagda pp-
bilder. Allt ska dokumenteras på IdrottOnline.  
  
  

   
§1 . Mötet öppnandes av Zenita Strandänger  
  
§2.  Till mötesordförande valdes Therese Sonehag och till mötessekreterare Gunilla 
Sterner  
  

      §3. Konstaterades att mötet hade utlysts på rätt sätt enligt stadgarna.  
  

§4. Föredragningslistan godkändes av mötet.   
  
§5.  Röstlängd för mötet fastställdes.  
  
§6. Till protokolljusterare valdes Ulla Andersson och Christina Rhodin Alm. Till 
rösträknare valdes Zenita Strandänger och Therese Sonehag.  
  
§7. Styrelsens verksamhetsberättelse med årsredovisning/årsbokslut för 2021 godkändes 
av mötet. Konstaterades många aktiviteter genomförts trost pandemin.  
  
§8. Pia Bergman redovisade revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under 
2021. Föreningen hade haft en omsättning på 460 tusen kronor och hade 50 tusen 
kronor + i resultat.  
  
§9. Årsmötet gav styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2021.  
  
§10. Verksamhetsplanen för 2022 fastställdes.  
  



§11. En motion med förslag om att utse en klubbmästare i sportgrenarna hade inkommit 
till årsmötet. Austurs styrelse och tävlingskommitté hade tillstyrkt motionens förslag. 
Efter diskussion genomfördes röstning och styrelsens förslag fick godkänt med 22 röster 
av 30.  
  
§12.  Medlemsavgiften för 2023 beslöts vara oförändrad.  
  
§13. Antalet ledamöter och suppleanter i styrelsen beslöts vara samma som tidigare, fem 
fasta ledamöter och två suppleanter.  
  
§14. Val :  

a. Till föreningens ordförande för 1 år valdes Zenita Strandänger  
b. Till styrelseledamöter för 2 år valdes Christina Rohdin Alm vice 
ordförande, samt Lotta Molund kassör samt Therese Sjöberg ledamot  
c. till suppleanter i styrelsen för 1 år valdes Ulla Sköldstam och Lisa 
Raufi.  
d. till revisorer samt en ersättare för 1 år valdes Pia Bergman 
sammankallande samt Ingrid Wahlén. Till revisorssuppleant på 1 år valdes 
Matilda Dahl  
e. till ledamöter i valberedningen för en tid av 1 år valdes Monica 
Östberg ordförande, Ingrid Jacobsson, Therese Sonehag och Anders 
Andersson.  
f. till ombud vid SIF riksårsmöte, valdes till ordinarie ombud Gunilla 
Sterner, Marguerite Strandsten, Therese Sjöberg och Ulla Sköldstam. Till 
suppleanter  valdes Christina Rohdin Alm, Zenita Strandänger, Therese 
Sonehag samt Anders Andersson.  
g. Val av ombud till övriga möten där föreningen har rätt att vara 
representerad genom ombud behövdes inte väljas i år.   
h.   

§ 15. Inga andra övriga frågor hade anmälts under mötet.  
  
§ 16. Övrig information om ovalbaneprojektet lämnades efter årsmötet.  
   
§ 17 Årsmötets avslutades av ordföranden.  

  
  
  
Mötesordförande:   Mötessekreterare:  
  
Therese Sonehag                                                                          Gunilla Sterner  
  
Protokolljusterare :                                                                       Protokolljusterare:  
  
Christina Rohdin Alm                                                                   Ulla Andersson 
 


